

DATE: June 9th, 2026
TO: All RESISTO clients
From : Patrick Gaudreault
VP Strategy and Innovation

Subject: Price increase notification

To our valued customers,

Recent changes in the global geopolitical situation have led to a surge in raw material and transportation costs. Due to these unstable circumstances, RESISTO is forced to announce a price increase for some of our product categories.

The products affected by this increase, along with the applicable percentages, are as follows:

- **Roof Repair Cement & Roof Coatings:** up to **7%**
- **Asphalt Surface Products:** up to **7%**

This price increase will take effect on **August 10, 2026**. The new prices will apply to orders shipped on or after August 10, regardless of any delays caused by supply limitations. Quotes for ongoing projects will be reviewed individually. Active quotes will be honored subject to their validity period.

RESISTO reserves the right to limit quantities shipped before August 10 based on historical purchase volumes.

Your revised price lists, reflecting this increase, will be emailed to you within two weeks prior to their effective date. They will also be available from your sales representative or our customer service department during the same period.

If you have any questions regarding this notice, please contact your sales representative or our customer service department. We will be happy to assist you.

Thank you for your continued trust and interest in our products.

Sincerely,



Patrick Gaudreault
VP Strategy and Innovation

Date: 9 juin 2026
À: Tous les clients de RESISTO
De : Patrick Gaudreault
VP Stratégie et Innovation

Objet : Avis d'augmentation de prix

À nos chers clients,

Les récents changements dans la situation géopolitique mondiale ont entraîné une escalade des coûts des matières premières et du transport. En raison de ces circonstances instables, RESISTO se voit contraint d'annoncer une hausse de prix pour certaines de nos catégories de produits.

Les produits touchés par cette augmentation de prix, ainsi que les pourcentages applicables, sont les suivants :

- **Ciments Plastiques et enduits pour toitures:** jusqu'à **7%**
- **Produits pour surfaces asphaltées :** jusqu'à **7%**

Cette augmentation de prix entrera en vigueur le **10 août 2026**. Les nouveaux prix s'appliqueront aux commandes expédiées à compter du 10 août, et ce, malgré tout retard causé par des limitations d'approvisionnement. Les soumissions pour projets en cours seront révisées individuellement. Les soumissions actives seront honorées sous réserve de leur période de validité.

RESISTO se réserve le droit de limiter les quantités expédiées avant le 10 août selon les volumes d'achats historiques.

Vos listes de prix révisées, tenant compte de cette augmentation, vous seront envoyées par courriel dans les deux semaines précédant leur entrée en vigueur. Elles seront également disponibles auprès de votre représentant ou de notre service à la clientèle durant la même période.

Si vous avez des questions concernant cet avis, veuillez communiquer avec votre représentant des ventes ou avec notre service à la clientèle. Il nous fera plaisir de vous aider.

Merci de votre confiance et de votre intérêt envers nos produits.

Cordialement,



Patrick Gaudreault
VP Stratégie et Innovation